



## Introduction

Welcome to Term 3 and Happy New Year to all our students and families! Last term at TSK, our children had so much fun during their Winter Wonderland topic. We are so proud of our students for adapting to school routines, making friends and becoming more independent in their learning. We especially enjoyed welcoming parents into school to join us on the last day of term for our family event. It was wonderful to see so many families attending and the children had a fantastic morning taking part in the winter-themed activities and showing their grown-ups around their learning environment. We hope you enjoy taking the time to read our newsletter and finding out about some of the exciting things happening at TSK.



and to imagine and create roles and scenarios. They have had so much fun and we are now ready to launch into our new topic 'When I Grow Up!'

Further details of these events will be sent via email in due course but, for now, here are some key dates for your diary.



## Upcoming Events and Important Dates

Further details of these events will be sent via email in due course but, for now, here are some key dates for your diary.

- **Health and Wellbeing Week** – Sun 22 Jan
- **KG Sports Day** – Thursday 09 Feb
- **National Day** – Thursday 16 Feb



## Learning in Crèche

In Crèche, the children enjoyed their 'My Little World' topic during Term 2. This term will be all about 'Amazing Animals'. Our youngest students have been engaging in sensory play and expressive arts and we are excited to enhance their learning experience by adding a variety of new materials, media and experiences to their provision this term.



## Key Reminders

Please make sure you bring your child to school before 07.45 each day. Sessions begin at this time and it is a crucial time for setting expectations and routines. Routine helps children to become more independent and helps them to feel safe, secure and confident for the day ahead.

## Saturday Stay and Play Sessions

Last term, TSK hosted a Saturday Stay and Play session, which welcomed new families to TSK and gave our existing families the opportunity to enjoy our facilities and resources. Please look out for further upcoming sessions on our social media channels.

## Learning in Pre-KG



In Pre-KG, the children have enjoyed sharing books and stories and learning about the world around them. This term we are looking forward to all the fantastic opportunities for developing communication and language skills in our 'Amazing Animals' topic.

## Term Dates

Please note that Thursday 02 February is an INSET day and the school is closed to students. Term 3 ends on Thursday 16 February 2023. We would like to take this opportunity to thank all our families for their continued support.

## Learning in KG

In KG, last term's topic was 'Me and My World'. KG students enjoyed role-playing familiar scenarios to support them with their understanding of the world. From 'veterinary surgeries' to 'airports' and 'pizza parlours', our children have had the opportunity to play, imagine and explore in both new and familiar settings. Children have been developing conversation skills, learning to take turns, negotiate and listen to the ideas of others

**"Play is our brain's favourite way of learning."**

**- Diane Ackerman**



### تمهيد

وتخيل وإنشاء الأدوار والسيناريوهات. بعد هذه التجارب المثيرة، نتقل إلى موضوعنا الجديد الذي يحمل عنوان "عندما أكبر!".



### أكتوبر الوردي

- أسبوع الصحة والرفاهية - الأحد 22 يناير
- اليوم الرياضي لمرحلة الروضة - الخميس 9 فبراير
- العيد الوطني - الخميس 16 فبراير

سيتم إرسال مزيد من التفاصيل عن هذه المناسبات عبر البريد الإلكتروني في الوقت المناسب.

### تذكير أساسي

الرجاء الالتزام بوصول الطفل(ة) إلى المدرسة يومياً قبل الساعة 7:45 صباحاً. تبدأ الحصص الدراسية في هذا التوقيت، وهو ما يجعله مهماً لاعتياد الأطفال على الروتين، الذي يساعدهم على أن يصبحوا أكثر استقلالية ويعزز شعورهم بالأمان والثقة.

### أنشطة السبت

خلال الفصل الماضي، استضافت الحضانة أولياء الأمور في جلسات خاصة للعب الأطفال يوم السبت. شكل هذا النشاط فرصة للترحيب بأولياء الأمور الجدد، كما سمح لأولياء الأمور الآخرين بالتعرف أكثر على مرافق الحضانة والأنشطة المتنوعة. يمكنكم معرفة المزيد عن الجلسات المقبلة على حساباتنا في وسائل التواصل الاجتماعي.

### نهاية الفصل

الخميس 2 فبراير هو يوم عطلة للأطفال، وينتهي الفصل الثالث يوم الخميس 16 فبراير 2023. نشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم المستمر.

"اللعبة هو الطريقة المفضلة في دماغنا من أجل التعلم".

*Diane Ackerman*



مع بداية الفصل الدراسي الثالث، تمنى عاماً سعيداً لجميع أبنائنا الطلبة وعائلاتهم. في الفصل الدراسي السابق، استمتع الأطفال كثيراً بالأنشطة المتنوعة ضمن موضوع "عجائب الشتاء". نفتخر بنجاح

طلبنا في التكيف مع الدوام المدرسي، والتعرف على أصدقاء جدد، وزيادة استقلاليتهم في التعليم. في اليوم الأخير من الفصل الدراسي، استمتعنا بانضمام أولياء الأمور إلينا للمشاركة في مناسبة عائلية. لقد كان يوماً مميزاً مع حضور العديد من أولياء الأمور، فيما كان الأطفال يشاركون في أنشطة شتوية ويظهرون كيف يتعلمون ويكبرون في البيئة المدرسية. من خلال هذه النشرة، يمكنكم الاطلاع على أبرز الأنشطة المثيرة والمميزة في الحضانة.



### التعليم في مرحلة الحضانة



في الفصل الثاني، كان الموضوع الأساسي هو عالمي الصغير (My Little World)، فيما سيكون في هذا الفصل بعنوان "الحيوانات المذهلة". شارك طلبتنا الصغار في اللعب المحسوس والفنون التعبيرية، وسنقوم بتعزيز تجربتهم وتوسيع معارفهم في هذا الفصل من خلال إضافة مجموعة متنوعة من المواد والوسائط والتجارب الجديدة.

### التعليم في مرحلة ما قبل الروضة



استمتع الأطفال بمشاركة الكتب والقصص والتعرف على العالم من حولهم. نتطلع في هذا المصطلح إلى تطوير مهارات التواصل واللغة لديهم من خلال موضوع "الحيوانات المذهلة".

### التعليم في مرحلة الروضة

في إطار موضوع "أنا وعالمي"، استمتع الأطفال بلعب الأدوار في السيناريوهات المألوفة بالنسبة لهم، وهو نشاط يساعدهم في فهم البيئة المحيطة بهم والعالم من حولهم. وأتاحت لهم الفرصة للعب والتخيل والاستكشاف من خلال أنشطة مألوفة وأخرى جديدة بالنسبة لهم، مثل العمليات الجراحية البيطرية، وحركة المطارات ومطاعم البيتزا. استمتع الأطفال أيضاً بتطوير مهارات المحادثة، حيث تعلموا التناوب (من خلال انتظار دورهم)، والنقاش والاستماع إلى أفكار الآخرين،

